
Beste	allemaal,
2023	ligt	bijna	achter	ons.	Terugkijkend	een	jaar	waarin	Wedde
dat	't		lukt	vooral	bezig	is	geweest	met	samenwerken	en
verbinden.	Wij	hebben	een	unieke	samenwerking	met	de
bibliotheek	opgebouwd.	Daar	zijn	we	best	trots	op.	De	cursussen
zijn	een	heel	mooi	voorbeeld	van		krachten	bundelen	en	doen
waar	je	kwaliteiten	liggen.	De	Bibliotheek	met	al	hun	kennis	op	het
gebied	van	het	aanbieden	van	cursussen		(en	het	mooie	aanbod
daarvan)	en	wij	in	onze	goeie	contacten	met	de	inwoners	en
buurthuizen	waardoor	inwoners	nu	wel	de	stap	zetten	om	zich	aan
te	melden	voor	een	cursus.	Ook	met	de	gemeente	Westerwolde

en		Welzijnsstichting	SWW	ervaren	we	een	fijne	samenwerking	en	natuurlijk	ook	de	huisartsen
praktijk	Wedde	en	de	thuiszorgorganisaties.	Mooi	om	te	ervaren	dat	iedereen	op	zijn	eigen
manier	en	met	zijn	eigen	kwaliteiten	kan	bijdragen.	Het	is	niet	alleen	mooi	om	op	deze	manier
samen	te	werken	maar	ook	steeds	noodzakelijker.	Al	een	aantal	jaren	merken	wij	dat	mensen
steeds	kwetsbaarder	zijn	en	toch	thuis	blijven	wonen.	Dit	merk	en	zie	ik	als	ik	bij	mensen	thuis
kom.	De	hulpvragen	zijn	anders	en	complexer	.	Helaas	zijn	er	veel	mensen	die	weinig	tot	geen
contacten	hebben	en	veel	thuis	zitten.	
Eenzaamheid	is	zoals	jullie	ongetwijfeld	weten	een	moeilijk	oplosbaar	probleem	voor	mensen
die	het	ervaren.	Alleen	hij	of	zij	weet	wanneer	er	een	waardevol	nieuw	contact	is	opgebouwd.
Wat	we	wel	kunnen	doen	voor	iemand	die	eenzaamheid	ervaart	is	er	zijn	voor	deze	persoon,
een	belletje,	een	bezoekje	een	whatsappje	zodat	mensen	voelen	dat	ze	niet	vergeten	/
overgeslagen	worden.	Daarnaast	proberen	we	met	het	project	Samen	aan	Tafel	inwoners	met
elkaar	in	contact	te	brengen.
Dorpshuizen	hebben	een	belangrijke	functie	hierin.	Elkaar	ontmoeten	in	het	dorpshuis,	samen
activiteiten	organiseren	of	eraan	deelnemen,	bij	een	vereniging	of	club	horen	zijn	belangrijke
zaken	in	het	bestrijden	van	eenzaamheid.	Ook	anderen	helpen	of	ergens	nodig	zijn	of	ergens
verwacht	worden	zorgen	ervoor	dat	er	minder	eenzaamheid	ervaren	wordt.	Laten	we	in	2024
proberen	om	te	werken	aan	gemeenschapskracht.	Daar	hebben	we	vooral	elkaar	voor	nodig.
Als	buur,	vrijwilliger,	hulpvrager	of	professional		iedereen	in	zijn	eigen	situatie.	Soms	als	buur	of
vrijwilliger	of	misschien	soms	als	hulpvrager.
Ik	hoop	op	nog	meer	Samen	in	2024!
Hartelijke	groet,
Marian
	

Per	1	juli	heeft	Harm	Stubbe	zijn	functie	als	secretaris	van
Wedde	dat	‘t	lukt	neergelegd.				
Harm	is	mede	oprichter	van	de	Stichting	en	dus	vanaf	het	aller
eerste	begin	nauw	betrokken	geweest	bij	Wedde	dat	‘t	lukt!
Gelukkig	blijft	Harm	(samen	met	Jantje)	betrokken	.	Hij
coördineert	de	cursussen	Digitaal	sterker	vanuit	de
dorpshuizen.	We	zijn	erg	dankbaar	voor	alle	inzet	van	de
afgelopen	jaren	en	hopen	dat	hij	nu	meer	tijd	overhoudt	om	te

besteden	aan	zijn	hobby’s	en	familie.
Per	1	juli	heeft	Alien	Enting	het	secretaris	stokje	over	genomen	van	Harm.
	

Afgelopen	voorjaar	werd	ik	benaderd	door	het	bestuur	of	ik	de
nieuwe	secretaris	wilde	worden	van	Wedde	dat	’t	lukt.	Dit	leek
mij	een	mooie	uitdaging	en	na	wat	voorstelrondes	en	een
uitstekende	overdracht	van	Harm	Stubbe,	trad	ik	per	1	juli	in
(vrijwillige)	dienst	bij	de	stichting.
Mijn	naam	is	Alien	Enting,	45	lentes	jong	en	woon	sinds	2020
samen	met	Johan	Kuperus	in	Wedde.	We	hebben	3	dochters,
waarvan	er	1	bij	ons	woont.	Ik	ben	altijd	werkzaam	geweest	in
de	zorg	waar	ik	persoonlijk	en	ambulant	begeleider	was.	Ik
begeleidde	mensen	met	een	afstand	tot	de	arbeidsmarkt	en/of
samenleving	wegens	psychiatrisch	ongemak,	verstandelijke
beperking	of	verslavingsproblematiek.
Een	vervelend	verkeersongeval	eind	december	2021	in
Wedderveer	maakte	helaas	dat	ik	niet	meer	werkzaam	ben	in
het	arbeidsproces	maar	gedoceerd	en	op	eigen	tempo	wel

mijn	bijdrage	kan	leveren	aan	Wedde	dat	’t	lukt.	De	stichting	geeft	me	de	ruimte	en	het
vertrouwen	om	het	secretariaat	bij	te	houden.	En	dat	doe	ik	dan	ook	met	veel	plezier!	Ik	kijk
terug	op	een	heel	fijn	eerste	half	jaar	en	zie	uit	naar	wat	2024	ons	gaat	brengen.	Wie	weet	gaan
we	elkaar	binnenkort	tegenkomen.

Vooraankondiging;	

Op	zaterdag	27	januari	2024	van	14:00
uur	tot	17:00	uur	willen	wij	graag	alle
vrijwilligers	met	een	gezellige	middag
bedanken	voor	hun	inzet	.	Iedereen	is
van	harte	welkom	deze	middag.
Meer	informatie	volgt	begin	januari.	
	

Na	4	jaar	heeft	Pieter	Huttinga	besloten	om	zijn	bestuurders
taken	bij	Wedde	dat	't	lukt	neer	te	leggen.
Dat	vinden	we	natuurlijk	jammer	maar	valt	ook	te	begrijpen.
Pieter	zette	zich	al	enorm	in	voor	zijn	dorp,	Veelerveen,
voordat	hij	bestuurslid	werd	van	Wedde	dat	‘t	lukt.	Hij	zit		in
meerdere	besturen	en	houdt	samen	met	een	groep	betrokken
vrijwilligers	al	2	jaar	Ons	Noabershoes	in	Veelerveen	op	de
been.	
Gelukkig	blijft	Pieter	betrokken	bij	Wedde	dat’	t	lukt.	Wij	gaan
zijn	inbreng	binnen	het	bestuur	zeker	missen!
Er	zijn		positieve	gesprekken	gaande	voor	de	opvolging	van
Pieter.	Wij	hopen	in	de	volgende	nieuwsbrief	daar	meer	over
te	kunnen	vertellen.	
	

We	sluiten	het	jaar	2023	af.
Met	ruim	450	hulpvragen	blijven	we	constant	in	onze	hulp
naar	de	inwoners	van	de	3	dorpen.	
Blijft	nog	over	om	jullie	fijne	feestdagen	te	wensen	en	een
goed	en	vooral	gezond	2024!
Tot	ziens!
Hartelijke	groet	Marian	Beltman	en	het

																																																			bestuur	van	Wedde	dat	‘t	lukt.
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IMPRESSIE	SAMEN	AAN	TAFEL	KERST

Samen	aan	tafel	KERST
Vrijdag	15	december	was	de	laatste	Samen	aan	tafel	van	2023.	Alles	stond	in	het	teken	van
Kerst.	De	zaal	was	prachtig	versiert.	De	tafels	mooi	aangekleed	en	de	vrijwilligers	waren
allemaal	in	kersttruien	aan	het	serveren.	Ruim	45	gasten	hebben	genoten	van	mosterdsoep
vooraf.	De	hoofdmaaltijd,	een	buffet	wat	bestond	uit	hachee,	rodekool,	bloemkool,
aardappelpuree	en	aardappelgratin.	Daarna	nog	een	heerlijke	aardbeienmousse	als	afsluiter.			
We	hebben	weer	genoten	van	het	samen	zijn	en	het	heerlijke	eten.	Op	deze	plek	willen	we	Jan
en	Tiny	Holtjer	nog	een	keer	extra	bedanken	voor	hun	enorme	inzet	elke	keer	weer!
	

Wij	zijn	hier
Misschien	zijn	jullie	dit	filmpje	de	afgelopen	maanden	tegen	gekomen	online	of	op	televisie.	Het
filmpje	is	gemaakt	door	Wij	zijn	hier.	(meer	info;	klik	op	de	knop)	Het	laat	goed	zien	wat	er
allemaal	aan	burgerkracht	en	gemeenschapskracht	wordt	gedaan	met	daarmee	een	oproep	om
de	burgerinitiatieven	te	betrekken	in	de	politiek	en	mee	te	laten	praten/beslissen.		
	

Klik	hier

Digitaal	sterker	vanuit	de	Dorpshuizen	2023.
Een	aantal	foto's

Start	van	eerste	groep	deelnemers

Certificering	eerste	deelnemers	in	juli	2023

Vervolg	in	oktober	2023

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede
ontvangst	voegt	u	dorpsondersteuner@weddedathetlukt.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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